
Dwunasta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 31 sierpnia 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr XII/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

31 sierpnia 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 13
 21

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
co stanowi – 100% 

 

 

Obrady XII sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, 

która przywitała radnych, Pana Burmistrza elekta Zbigniewa Kitlasa, Pana Andrzeja 

Ogłodzińskiego, pana starostę Wojciecha Konarskiego, skarbnika Kierowników i dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdziła 

quorum na podstawie listy obecności - 15 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek 

organizacyjnych z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, skarbnik gminy, radca prawny, 

mieszkańcy miasta oraz Radny Powiatowy pan Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad-  poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 

- za- 15- głosów 
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Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

I Sprawy regulaminowe: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum; 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

II. Wręczenie zaświadczenia o wyborze Burmistrza. 

III. Ślubowanie Burmistrza 

IV. Wolne wnioski i zapytania 

V. Zakończenie sesji 

 
 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, 

czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 
 

Do punktu  II. Wręczenie zaświadczenia o wyborze Burmistrza. 
 

Proszę pana Andrzej Ogłodzińskiego osoby pełniącej funkcję Burmistrza Gminy o wręczenie 

zaświadczenia dla Burmistrza Elekta pana Zbigniewa Kitlas. 

 

Pełniący Funkcje Burmistrza pan Andrzej Ogłodziński- przedstawił sprawozdanie z wyników 

wyborów i wręczył zaświadczenie Burmistrzowi Elektowi Zbigniewowi Kitlasowi. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodnicząca obrad- podziękowała. 

 

Do punktu III. Ślubowanie Burmistrza 
 

/Do ślubowania/ 

Ślubowanie złożył pan Zbigniew Leszek Kitlas. 

 

Treść ślubowania Burmistrza: 

 

"Obejmując Urząd burmistrza gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony mi Urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy."  

"Tak mi dopomóż Bóg." 
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Przewodnicząca obrad-stwierdziła, że Burmistrz Pan Zbigniew Leszek Kitlas, obecny na 

sesji złożył ślubowanie w dniu 31 sierpnia 2015r. 

 

Przewodnicząca obrad – Proszę o zabranie głosu przez Burmistrza Gminy pana Zbigniewa 

Kitlas 

 

Burmistrza Gminy pana Zbigniew Kitlas- podziękował za to, iż został wybrany. Treść 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu IV. Wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodnicząca obrad- czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 
Radny pan Robert Kowalski-  chciałem podziękować mieszkańcom za udział w  wyborach 

chciałem podziękować ludziom bo 860 głosów to nie jest mała liczba. Gratuluje panu 

Burmistrzowi Zbigniewowi Kitlasowi zwycięstwa i deklaruję że jako przewodniczący Klubu 

radnych jesteśmy chętni do współpracy na rzecz dobra naszych mieszkańców. Cały Klub 

chciałby się z panem spotkać i czas i miejsce wyznaczenia takiego spotkania pozostawiam 

panu Burmistrzowi.  

 

Osoby będące na Sali złożyły gratulacje i wręczyły kwiaty dla Pana Burmistrza Zbigniewa 

Kitlasa. 

 

Pan Andrzej Ogłodziński osoby pełniącej funkcję Burmistrza- chciałbym podziękować za 

to, że mogłem z wami współpracować. Tu na tej Sali w tym małym parlamencie to w 

waszych rękach leży przyszłość miasta i gminy. Również chciałbym podziękować na ręce 

skarbnika wszystkim kierownikom referatów i wszystkim jednostkom z którymi 

współpracowałem chciałem zmienić obraz samego urzędu i chciałem podziękować 

skarbnikowi gdyż dźwigał cały ciężar bo ja nie miałem zastępcy. Panu Burmistrzowi życzę 

dalszego pozytywnego rozwoju osobistego i rozwoju Gminy, mając na uwadze że jest też 

opozycja i trzeba na nią patrzeć. Uwagi jakie przeprowadziliście na ile będę mógł to będę 

starał się pomóc. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- podziękował panu Andrzejowi 

Ogłodzińskiemu za wytrwałość w tym trudnym okresie.  

 

Radny pan Janusz Pieróg- Miałem się nie odzywać bo moje wypowiedzi są traktowane tutaj 

jako różne obelgi, ale chciałbym się zwrócić do Pana Panie burmistrz takim słowem. 

Chciałbym Pana przestrzec, bo to co do tej pory się stało to już było, ale powiem Panu jak 

było w historii. W 1940 roku żył sobie pewien dyktator, pisał pamiętnik "Mein Kampf". 

Dążył do poszerzenia swoich struktur w granicach świata, chciałbym, żeby Pan tego nie robił. 

Więc wchodząc do urzędu, żeby Pan podał tą dłoń młodszemu, bo młodszy nie jest w stanie 

podać starszemu ręki. Te głosy, te 1400 głosów to głosy strachu i bojaźni, a blisko 900 

głosów to głosy, które chciałyby coś zmienić. Także, życzę Panu żeby Pan się nie cofał, żeby 

Pan brnął do przodu ale nie palił za sobą mostów. 

 
Przewodnicząca obrad-  czy ktoś jeszcze chciałby z radnych zabrać głos? 

 

Nie zgłoszono. 
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Do punktu V. Zakończenie sesji. 

 

O godzinie 13
21

– Przewodnicząca obrad zamknęła XII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

                                                                                               

 


